
  

聚会时间表 Weekly Meetings 
星期 
Date 

时间 
Time 

聚会 Event 地点 Venue 联络人 Contact 

一 
Mon 10:30 

粤语查经班 
Cantonese Bible Study 

教会屋 
Church House 

罗李元带姊妹 Sis. Yuen Tai 
Law  07830999950 

三 
Wed 

19:00 
学生团契 

Student Fellowship 
教会屋 

Church House 
石凌姊妹 Sis.Karen Shi 

07894230979 
四 

Thu 19:00 
粤语查经班 

Cantonese Bible Study 
教会屋 

Church House 
温康妮姊妹 Sis. Connie 
Woon 07828012727 

隔周五 
Every 

other Fri 
10:30 

祷告会 
Prayer Meeting 

教会屋 
Church House 

罗李元带姊妹 Sis. Yuen Tai 
Law  07830999950 

五 
Fri 19:30 

英语查经班 
English Bible Study 

教会屋 
Church House 

Sis. Stella Liang 
07906592835 

日 
Sun 

10:30 
国语查经班 

Mandarin Bible Study 
教会屋 

Church House 
韦信良弟兄 Bro. Bob Wei 

07909545834 
日 

Sun 13:30 
主日崇拜 

Sunday Service 
Sunbridge 

Road Mission 
房新民弟兄 Bro. Kenneth 

Fong 07763060822  
日 

Sun 13:30 
主日学 

Sunday School 
Sunbridge 

Road Mission 
Sis. Margot Williams  

01274678174 

日 
Sun 

16:00 
祷告会 

Prayer Meeting 
Sunbridge 

Road Mission 
罗李元带姊妹 Sis. Yuen Tai 

Law  07830999950 

会务报告 announcements: 

1.  上周主日崇拜出席人数 Last Sunday Service Attendance: 59 

2. 上周奉献总额 Last Week’s Total Offering: £130 

3. BCCC周年大会将在今天下午 3:30pm在休息室举行. 所有教会成员都应该参加，这是很重要的。三

个执事会成员，Stella Liang, Bob Wei & Kenneth Fong 已服务了 2年的时间，但他们愿意继续在这周年大

会里的参选。 执事会成员的选举将在周年大会里进行。提名的候选人是： Stella Liang, Bob Wei, Esther 

Teoh和 Kenneth Fong。BCCC AGM will be held at 3:30pm today in the lounge. It is important for all official church 

members to attend. Three council members, Stella Liang, Bob Wei & Kenneth Fong have finished the term of 2 years' 

service but they are willing to put themselves forward for election at this AGM. Election for council members will be 

held at AGM. The candidates nominated are: Stella Liang, Bob Wei, Esther Teoh and Kenneth Fong. 

4. 下个夫妻团契将会在下个星期日 5.30pm 在房新民弟兄的家举行。The next Young Married Couples 

Fellowhip will be held on next Sunday 7th March at 5.30pm in Bro. Kenneth Fong’s home . 

 

 

 

 

 

Sunbridge Road Mission, Gaynor Street, Bradford, West Yorkshire, UK BD1 2LF 

网址 Web Site: www.bradfordccc.org      电邮 E-mail: info@bradfordccc.org 

Charity number: 1097657 

 

教会主席 Church Chairman: 房新民弟兄 Bro. Kenneth Fong 

陈月明牧师 Rev. Irene Chan (电话 Tel: 07930241998) 

教会屋 Church House: 8 Ashgrove, Great Horton Road, Bradford, UK BD7 1BN 

电话 Telephone: 01274 735682 

 



 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

主日事奉轮值表 Sunday Service Duty Rota 
 28/02/2009 07/03/2009 

主席 Chairman 张日兴弟兄 Bro. Kevin Zhang 张国威弟兄 Bro. Kevin Cheung 

敬拜 Worship 张日兴弟兄 Bro. Kevin Zhang 张国威弟兄 Bro. Kevin Cheung 

司琴 Pianist 罗智行弟兄 Bro. Ben Law 张結桃姊妹 Sis. Grace Cheung 

讲道 Speaker  陈月明牧师 Rev. Irene Chan 陈月明牧师 Rev. Irene Chan 

圣餐  Communion - - 

司事 Steward 
 Sophie 

Hui Hui Ng 
温康妮姊妹 Sis. Connie Woon 
林启峰弟兄 Bro. Kai Fung Lam 

育婴室 Creche Kevin 
Yuk Fun 

Jasmine's Parent 
Ah Mei 

主日学幼儿班  
Sunday School Infant 

Grace Hui Hui Ng 

主日学初班  
Sunday School Junior 

Margot Jim 

主日学中班  
Sunday School 
Intermediate 

Stella Janet 

圣经班 
Bible Class 

Elizabeth - 

茶点主持  
Tea Fellowship Chair 

孙定福弟兄/房新民弟兄 Bro. 
Johnny Sun / Bro.  Kenneth Fong 

何汉彬弟兄/李家強弟兄 Bro.  
Benjamin Ho /Bro. Victor Lee 

茶点预备Tea  
Fellowship Preparation 

罗房生弟兄/罗李元带姊妹 Bro. 
Gordon Law / Sis. Yuen Tai Law 

温康妮姊妹/ Pauline 姊妹 Sis. 
Connie Woon/ Sis. Pauline 

22 88 // 00 22 // 22 00 00 99   

感恩与祷告 Thanksgiving and Prayers: 若有需要代祷的事项，请联络罗李元带姊妹，带到祷告小组一

同代祷。Anyone who has prayer needs please contact the Prayer Meeting Group - Sis. Yuen Tai Law.  

1. 请为所有将会去 NEEC的学生祷告让他们有平安的旅程和跟我们的主更加亲近。Please pray for the 

students that are going to NEEC that they will have a save journey and will be able to draw closer to our Lord. 

 

5．但愿赐忍耐安慰的神，叫你们彼此同心 因神工作的效果，而被称为赐忍耐与安慰的神。在前面保

罗提到圣经会发生此种效果，但是由于不同的理由。惟有神才是赐我们忍耐与安慰的主，因为祂借着

住在我们心中的圣灵，使我们获得这两样，但是祂也使用祂的话作为工具以达成这个目标。祂先教导

我们，使我们看到什么才是真的忍耐与安慰，然后又将此种教训栽植在我们的心中。保罗先警戒劝勉

了罗马的信徒，并要他们尽本分，现在他又为他们祈祷。他知道一切对于个人的本分之讨论，若不是

神借着住在人心中的圣灵对各人说话，就不会有成效。他祈祷的主要目的，乃是要使他们真正能够彼

此同心合意。他同时也使他们看到，他们合一的连系是什么，就是要他们都效法基督，然后他们才能

同心。任何同心合一的事，若离了神，就毫无价值；我所说的"离了神"乃是指使我们离开祂真理的

事。在基督里的合一才是真正值得推许的；保罗在此教导我们，使我们看到必须在基督里才有真正的

合一；因为除非众信徒的心都合一起来称颂神，或万口连合起来同声荣耀神，其他任何合一都不能使

神得着真的荣耀。因此无人能夸口说，他可以用自己的方法来荣耀神，因为神极其重视祂仆人们的合

一，并给以一个极高的标准，因为祂不会在纷争不和的人中间获得荣耀称颂。只要想到这一个就足以

平息今天存在于许多人心中的纷争与辩论。 

5. And the God of patience, etc. God is so called from what he produces; the same thing has been before very 

fitly ascribed to the Scriptures, but in a different sense: God alone is doubtless the author of patience and of 

consolation; for he conveys both to our hearts by his Spirit: yet he employs his word as the instrument; for he 

first teaches us what is true consolation, and what is true patience; and then he instils and plants this doctrine 

in our hearts. But after having admonished and exhorted the Romans as to what they were to do, he turns to 

pray for them: for he fully understood, that to speak of duty was to no purpose, except God inwardly effected 

by his Spirit what he spoke by the mouth of man. The sum of his prayer is, — that he would bring their minds 

to real unanimity, and make them united among themselves: he also shows at the same time what is the bond 

of unity, for he wished them to agree together according to Christ Jesus Miserable indeed is the union which 

is unconnected with God, and that is unconnected with him, which alienates us from his truth. And that he 

might recommend to us an agreement in Christ, he teaches us how necessary it is: for God is not truly 

glorified by us, unless the hearts of all agree in giving him praise, and their tongues also join in harmony. 

There is then no reason for any to boast that he will give glory to God after his own manner; for the unity of 

his servants is so much esteemed by God, that he will not have his glory sounded forth amidst discords and 

contentions. This one thought ought to be sufficient to check the wanton rage for contention and quarrelling, 

which at this day too much possesses the minds of many. 

《罗马书注释》15:5 Commentary on Romans by John Calvin 
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